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KOMISE ŽIVOTNÍHO PROSTŘEDÍ  

 RADY MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 4  

 

Z Á P I S 

 

Z 5. zasedání, které se konalo ve středu 11. října 2023 od 17.00 do 20.00 hod v zasedací místnosti v 9. patře, 

Úřadu městské části Praha 4, Antala Staška 2059/80b, Praha 4 

 

Přítomní členové komise (8): RNDr. Jiří Bendl, CSc., Ing. Ondřej Růžička (odchod v 18.00), Ing. Miloš Kožešník, 

Mgr. Petr Štádler, Mgr. Tomáš Liškutín, Tereza Tajčmanová, Ing. Hana Horálková (odchod v 18.45h) 

Nepřítomní členové komise (1): Ondřej Fanta, Jan Hušbauer - omluveni 

Tajemník: David Záruba  

 

 

Program zasedání:  

 

1) Přivítání  

2) Organizační informace 

3) Projednání dotačních témat pro oblast životního prostředí pro rok 2024 

V rámci diskuse byly projednány okruhy témat dotačních programů v oblasti životního prostředí pro 

rok 2024. Podkladem byl dokument vypracovaný odborem kultury, sportu a dotační politiky a 

odborem životního prostředí a dopravy. Byla diskutována a zapracována specifikace zadání 

jednotlivých programů. Upravený text dokumentu bude odeslán příslušnému odboru k dalšímu 

postupu a rovněž bude zaslán všem členům komise pro ŽP.  

4) Informace z jednání zástupců MČ Praha 4 a Technické správy komunikací hl. m. Prahy 

Členové komise byli seznámeni s důvody, průběhem a výstupy ze schůzky vedení MČ Praha 4 a 

vedení Technické správy komunikací hl. m. Prahy (dále jen TSK). Schůzka byla iniciována starostou 

MČ Praha 4 z důvodu zkvalitnění péče o veřejný prostor na území MČ Praha 4. Za MČ Praha 4 vedl 

jednání starosta MČ Praha 4 Ing. Ondřej Kubín a za TSK generální ředitel a předseda představenstva 

Mgr. Jozef Sinčák. Přítomni byli i další zástupci obou subjektů. Projednávala se témata opravy a 

rekonstrukce silnic a chodníků, údržba zeleně, systém správy veřejných ploch v gesci TSK a 

především oblast úklidu a zajišťování čistoty a pořádku na území MČ Praha 4. Výstupem byl ucelený 

komplex prioritních požadavků MČ Praha 4 vůči TSK, obsahující všechny okruhy projednávaných 

témat.  

Byla diskutována neukázněnost řidičů, kteří brání při blokovém úklidu ulic zaparkovanými vozidly a 

znehodnocují tak provádění úklidu. Jako efektivní se jeví bližší spolupráce s policií, která by měla být 

dle rozpisu úklidu na místě a pokutovat neukázněné řidiče. Postupně tak dojde k výchově řidičů a ke 

zvýšení kvality úklidu.   

  

5) Údržba zeleně a zajištění úklidu na území MČ Praha 4 
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Tento bod navazuje na téma diskutované v rámci 3. zasedání komise ze dne 12.6.2023 a týká se 

především nepravidelností při vysypávání odpadkových košů ve správě MČ Praha 4. Členové komise 

byli informováni o postupech a přijatých opatření ze strany městské části a svozové společnosti. 

Aktuálně je obsluha odpadkových košů ve standardním režimu a OŽPAD nezaznamenává žádné 

stížnosti a ani nepravidelnosti při vlastních šetření. Dalším tématem byl postup při redukci zeleně 

zasahující do parkovacích stání v ulici Hurbanova a jeho zdůvodnění.  

6) Rekonstrukce dětského hřiště nám. gen. Kutlvašra – prezentace návrhu budoucí podoby, 

diskuse, podněty 

Členové komise byli seznámeni s návrhem OŽPAD na budoucí podobu herního areálu na nám. gen. 

Kutlvašra formou prezentace a vizualizace návrhu. Dále bude tento návrh diskutován s veřejností 

formou přímého projednání a ankety.  

7) Různé 

Odboru životního prostředí a dopravy byl předán požadavek na zaslání seznamu odpadkových košů 

zařazených do mimořádných nedělních svozů. Dále byl ve zkratce představen záměr na rozšíření této 

sítě košů o další stanoviště a to především v exponovaných lokalitách. 

Před nastupujícím topným obdobím předseda upozornil na nebezpečí návratu některých občanů u 

starší zástavby k vytápění pevnými palivy, kdy hrozí nebezpečí požáru a rovněž ke zhoršení kvality 

ovzduší, které je již tak zatíženo zdravotně rizikovými emisemi ze starších a zanedbaných 

dieselových a benzinových motorů aut. Požáry z uvedených návratů k uhlí byly již publikovány.   

 
 

 

 

 

Zapsal: David Záruba, Jiří Bendl V Praze dne 11.10.2023 

 

 

 

 

 

 RNDr. Jiří Bendl, CSc. 

 předseda komise 


